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 Protokół 
z XVII zwyczajnej sesji Rady Gminy w Liniewie 
odbytej w dniu  2008 r. w godz. od 9:00 do 1310   

              w sali posiedzeń GOKSiR w Liniewie, przy ul. Dworcowej 3 
 
 
 
Ad.1 
     Sesję otworzył i przywitał wszystkich zebranych Przewodniczący Rady Gminy  p. Ludwik 
Szparkowski stwierdzając, Ŝe obrady są prawomocne, poniewaŜ w sesji uczestniczy  
15 radnych. Ponadto w sesji uczestniczyli sołtysi i zaproszeni goście. 
 Ludwik Szpakowski- w szczególności chciałbym powitać  Posła Sejmu RP Zdzisława Czuchę, 
który zaszczycił dzisiaj nas swoją obecnością. Nie mieliśmy okazji złoŜyć jeszcze Ŝyczeń z 
okazji objęcia funkcji posła, więc składamy te kwiaty w ramach gratulacji i radości iŜ mamy 
naszego przedstawiciela ziemi kościerskiej w sejmie. 

( przewodniczący wręcza kwiaty Zdzisławowi Czucha) 
(Listy obecności w załączeniu do protokołu). 
Ludwik Szparkowski- proszę powiedzieć po krótece, czym się Pan zajmuje? Skąd pochodzi? 
 
Zdzisław Czucha- dziękuję Przewodniczącemu Rady za zaproszenie, przepraszam Ŝe dopiero 
teraz przybyłem na sesję. 
- 14 lat byłam burmistrzem w Kościerzynie, urodziłem się na wsi i jestem z tego dumny. 
Rodzice pochodzili z gospodarstw, jak to mój ojciec powiedział „najstarszy dostanie 
gospodarstwo, reszta do szkół” . To wydawało się krzywdzące, bo jeden dostał wszystko a reszta 
spędziła młodość w szkole. 
- gmina Liniewo naleŜy do małych gmin, przede wszystkim trzeba zadbać w niej o poprawę 
infrastruktury, która jest obecnie bardzo zaniedbana. Unia daje nam szanse ale i zagroŜenia. Do 
odwaŜnych świat naleŜy więc trzeba się starać i pozyskiwać środki z unii. Jak chcą dać to trzeba 
brać. 
- obecnie pracujemy nad zmianami w pakiecie zdrowotnym. Ktoś w końcu musi być 
odpowiedzialny za szpitale, ktos musi być odpowiedzialny za długi. W szpitalach jest wielki 
bałagan.- 
- pytacie się jakie jest zadłuŜenie w szpitalach? 11 miliardów zł. Jest to gigantyczny dług, 
musimy sprawdzić gdzie uciekają te pieniądze. 
-szpital w Kościerzynie ma to szczęście Ŝe jest wojewódzkim a nie powiatowym, powiat nie 
byłby w stanie utrzymać takiego szpitala, 
- sektor rolny jest opóźniony, młody rolnik kuleje. PROW opóźniony, program pomostowy dla 
młodych rolników opóźniony, wszystkie dotacje o dopłaty opóźnione, 
- walczymy o to aby programy dla  rozwoju rolnictwa zostały w końcu rozstrzygnięte, 
Jerzy Bałachowski- czy prawdą jest Ŝe rolnicy dostają pieniądze aby zaniechać produkcji? 
 
Zdzisław Czucha- trzeba rozróŜnić gospodarzy, właściciel gruntów nie jest przecieŜ 
producentem. 
Ryszard Kruszyński- trzeba przeciwdziałać zmorze cenowej, dotacje do wapna są jak najbardziej 
słuszne. 
 
Wiesław Szarmach- do klubu straŜaka naleŜy około 200 straŜaków, czy moŜemy się dowiedzieć 
jaki oni otrzymują ekwiwalent pienięŜny? 
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Sławomir Zabrocki- czy prawdą jest ze zmniejszony zostanie VAT na nieprzetworzone 
produkty rolne z 5% na 3 % ? 
 
Zdzisław Czucha- uchwałą w sprawie straŜ jest przygotowana ale jeszcze nie weszła do obrad. 
Zorientuję się w tej sprawie bo porządek musi być. 
 
Ad.2 
Przewodniczący Rady Gminy p. Ludwik Szparkowski zapytał radnych czy wnoszą uwagi do 
przedstawionego porządku obrad sesji. 
 
Wójt Gminy- proszę o wprowadzenie uchwały w sprawie określenia zasad dotacji na 
sfinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku 
wpisanym, do rejestru zabytków. 
 
Ludwik Szparkowski- kto jest za wprowadzeniem uchwały do porządku obrad? 
-jednogłośnie „za” wprowadzeniem uchwały, 
 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych, kto jest za przyjęciem porządku obrad sesji? 
Radni jednogłośnie 15 głosami „za”  przyjęli porządek obrad, który brzmi następująco: 

 
Proponowany program sesji: 

 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.  
2. Przyjęcie porządku dziennego.  
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  
4. Sprawozdanie Wójta Gminy z podjętych działań w okresie międzysesyjnym.  
5. Interpelacje i wnioski radnych.  
6. Omówienie stanu bezpieczeństwa publicznego w gminie.  
7. Sprawozdanie z realizacji gminnego planu gospodarki odpadami w gminie Liniewo.  
8. Przyjęcie sprawozdania z wykonania budŜetu gminy za 2007 rok i podjęcie uchwały w sprawie 

udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Liniewo:  
- przedstawienie materiałów przez Wójta Gminy, 
- opinia Komisji Rewizyjnej, 
- stanowiska pozostałych komisji stałych Rady Gminy, 
- dyskusja, 
- głosowanie. 

9. Podjęcie uchwał w sprawach:  
a) ustalenia zasad korzystania ze stołówki szkolnej, zorganizowanej w Zespole Oświatowym w 

Liniewie, dla której organem prowadzącym jest Gmina Liniewo,  ustalenia wysokości opłat 
wnoszonych przez uczniów oraz nauczycieli i pracowników szkół, 

b) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenów połoŜonych na północny – 
zachód od miejscowości Orle w gminie Liniewo, 

c) przeznaczenia do dzierŜawy gruntów stanowiących własność gminy Liniewo, 
d) przyjęcia do realizacji projektu systemowego „Aktywizacja społeczno – zawodowa osób 

zagroŜonych wykluczeniem społecznym w gminie Liniewo”, 
e) zmian w budŜecie Gminy Liniewo. 
f) Określenia zasad udzielania dotacji na sfinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub 

robót 
10. Odpowiedzi na interpelacje radnych.  
11. Wolne głosy i wnioski.  
12. Zakończenie sesji.  
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Ad.3 

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Ludwik Szparkowski zapytał radnych, kto jest za przyjęciem 
protokołu z poprzedniej sesji? 
 
Radni jednogłośnie 15  głosami „za”  przyjęli protokół z poprzedniej sesji. 
 
Ad.4 
 
Wójt Gminy Mirosław Warczak omówił sprawozdanie z podjętych działań w okresie 
międzysesyjnym. 
(Sprawozdanie  stanowi załącznik) 
 
Ad.5 
Interpelacje i wnioski radnych. 
 
Alfons Troka- trzeba naprawić płyty przed pawilonem. Rejon dróg to zrobił ale trzeba to zrobić 
porządnie i konkretnie. 
- płyty na ulicy dworcowej, trzeba ją naprawić. 
 
Ryszard Kruszyński-  pytanie dotyczy sekretarza, miało zostać wystosowane pismo dotyczące 
połączenia Internetu na Liniewskich Górach. Czy sprawa posunęła się dalej? 
- na wysypisku trzeba rozsypać trutkę na szczury, bo nas zjedzą, 
 
Jerzy Czapiewski- proszę zgłosić dziury w drodze wojewódzkiej w miejscowości Głodowo, 
Andrzej Hinc- dziękuję za modernizację zatoczki w Garczynie. Proszę o postawienie przystanku 
na Ŝądanie po drugiej stronie w Garczynie, przy parkingu. Czy urząd zgłosi tą propozycję w 
PKS? 
 
Benedykt Knitter - psy zagryzają mi  jagnięta, strach wypuszczać zwierzęta na wypas, 
- mam pytanie czy autobus z szkoły mógłby wyjeŜdŜać 10 minut później? Dzieci z Sobącza 
wówczas nie musiałyby czekać godziny do następnego. 
 
Ryszard Barzowski-dziury na drodze do Chrztowa są dwa razy większe, za miesiąc będzie ich 3 
razy więcej. 
 
Wiesław Szarmach-  ABC,  Zdzisław Bonkowski miał być proszony na dzisiejsze posiedzenie 
sesji. Skarszewy mają wywóz śmieci 20 zł tańsze od Liniewa. Pan Bonkowski potraktował nas 
nie ferr. 
 
Zbigniew Rekowski- most w Orlu, deski tam są połamane i trzeba je wymienić. 
 
Bogdan Karczyński- Jezioro Liniewkie nie ma właściciela? Jest bezpańskie? Chciałbym aby to 
sprawdzono dokładnie. 
 
Ludwik Szparkowski- platforma oświatowa udziela się bez komisji oświatowej? Czy takie ciało 
Ŝe istnieć?. Mam nadzieję ze nie będzie to tak jak w poprzedniej kadencji, Ŝe wójt powołał sobie 
komisję doradczą, 
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- projekt wyrównywania szans szkół wiejskich. DuŜo się o tym mówi, czy my teŜ będziemy taki 
projekt składać? Kto będzie go pilotować? 
 
Ad. 6 
 Omówienie stanu bezpieczeństwa publicznego w gminie.  
 
 Piotr Okrój-  poziom przestępstwa w naszej gminie jest dobry, w stosunku do sąsiednich gmin. 
Jest grupa ludzi, którzy obserwują gospodarzy pod pretekstem kupna złomu i kradną nocami. 
- do Rady Gminy będą miał jedną prośbę, dotyczącą nowego posterunku bądź kompleksowego 
remontu 
 
Jerzy Bałachowski- czy Policja sprawdza paliwo czerwone? 
 
Ad.7 
Sprawozdanie z realizacji gminnego planu gospodarki odpadami w gminie Liniewo.  
 
Ludwik Szparkowski- ja proponuję aby 2 razy do roku zgłaszać wywóz śmieci wielo-
gabaretowych. 
 
Ad.8 
Przyjęcie sprawozdania z wykonania budŜetu gminy za 2007 rok i podjęcie 
uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Liniewo 
 
Ludwik Szparkowski, Przewodniczący Rady Gminy Liniewo, poprosił Przewodniczącego 
Komisji Rewizyjnej, Pana Sławomira Zabrockiego, o przedstawienie stanowiska komisji 
rewizyjnej w sprawie sprawozdania z wykonania budŜetu za 2007 r. 
 
Sławomir Zabrocki , Przewodniczący komisji rewizyjnej -komisja pozytywnie zaopiniowała 
przedstawione przez Wójta Gminy materiały dotyczące wykonania budŜetu. Komisja 
pozytywnie oceniła prowadzenie polityki finansowej Gminy. Stwierdziła, iŜ w Ŝadnym rozdziale 
nie przekroczono zaplanowanych wydatków oraz Ŝe zachowano dyscyplinę budŜetową. Uznała, 
Ŝe prawidłowo został zrealizowany plan w zakresie inwestycji oraz z zakresu administracji. 
        Planowany budŜet po stronie dochodów wykonany został w 98,8%, co jest wynikiem 
zadowalającym. Odnotowano duŜy wzrost i znaczenie udziału w dochodach- podatku od osób 
fizycznych i prawnych. Pozyskanie dochodów własnych z subwencji i dotacji ma równieŜ 
tendencję  wzrostową. Faktem jest jednak, iŜ za środkami dochodzą coraz to nowe zadania, które 
gmina jest zobowiązana wykonywać. 
       Analizując pracę Wójta Gminy Liniewo w 2007 roku, Komisja Rewizyjna stwierdziła, iŜ 
Wójt prowadzi prawidłową politykę finansową, gdyŜ dyscyplina budŜetowa została zachowana, 
a jednocześnie w miarę moŜliwości zostały zaspokojone najistotniejsze potrzeby mieszkańców. 
Wójt Gminy Liniewo- omówił  sprawozdanie z wykonania budŜetu gminy za 2007 rok. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Ludwik Szparkowski   odczytał uchwałę Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Gdańsku, która opiniuje pozytywnie wniosek Komisji Rewizyjnej Rady 
Gminy w Liniewie o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy z tytułu wykonania budŜetu za 
2007 rok 
 
Przewodniczący Rady Gminy Ludwik Szparkowski   poprosił o przedstawienie stanowiska 
poszczególnych komisji. 
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Sławomir Zabrocki, Przewodniczący Komisji Rewizyjnej- komisja jednogłośnie jest za 
udzieleniem absolutorium Wójtowi Gminy. 
 
Wiesław Szarmach- Przewodniczący Komisji Oświaty- komisja jednogłośnie jest za 
udzieleniem absolutorium Wójtowi Gminy. 
 
Jerzy Bałachowski, przewodniczący Komisji Rolnej- komisja jednogłośnie jest za 
udzieleniem absolutorium Wójtowi Gminy. 
 
Benedykt Knitter, Przewodniczący Komisji Komunalnej - komisja jednogłośnie jest za udzieleniem 
absolutorium Wójtowi Gminy. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Ludwik Szparkowski, zapytał się kto  jeszcze chce zabrać głos w sprawie 
udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy? 
 
Andrzej Hinc-  w związku iŜ nie mogłem być na komisji, chciałbym na forum rady przedstawić swoją 
opinię. Wypatrywałem zagroŜeń ale zawsze one będą.  Jestem za udzieleniem wójtowi absolutorium. 
 
Ludwik Szpakowski- zaniepokoił mnie spadek dochodów własnych, wydatki teŜ mogłyby być mniejsze 
np. o ten audyt w Zespole Oświatowym w Liniewie. 
- niepokojący jest równieŜ wzrost wydatków na administrację, co nie znaczy Ŝe nastąpiły podwyŜki. 
Moim zdaniem, niektóre etaty są nieefektywne. MoŜna zadać sobie pytanie, po co tylu ludzi do obsługi 
mieszkańców? 
- budŜet jest cały czas monitorowany, na papierze całkiem dobrze wygląda. Jestem za udzieleniem 
absolutorium wójtowi. 
 
Wójt Gminy-   wszyscy muszą się zaangaŜować w rozwój gminy, sołtysi, radni.  ZagroŜenia zawsze 
będą, tego nie unikniemy a budŜet zmienia się wiele razy w ciągu roku. 
- audyty były na Szkoły Podstawowe a nie na Zespół Oświatowy w Liniewie, nikt za nic nie płaci dwa 
razy. 
-odnośnie etatów w urzędzie, nie moŜemy na dzień dzisiejszy redukować etatów, gdyŜ obecni pracownicy 
są juŜ wystarczająco dociąŜeni i zaangaŜowani w to co im powierzyłem.  
 
Vice przewodniczący Rady Gminy Bogdan Karczyński odczytał uchwałę w sprawie udzielenia 
absolutorium Wójtowi Gminy. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Ludwik Szparkowski  zapytał radnych kto jest  za przyjęciem uchwały w 
sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Liniewo? 
 

Radni 15 głosami „za” przyjęli  
 

Uchwałę Nr XVII/91/2008 w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy za 2007 rok. 
(Uchwała stanowi załącznik) 

Ad. 9 
 

Podjęcie uchwał w sprawie: 
 

-ustalenia zasad korzystania ze stołówki szkolnej, zorganizowanej w Zespole 
Oświatowym w Liniewie, dla której organem prowadzącym jest Gmina 
Liniewo,  ustalenia wysokości opłat wnoszonych przez uczniów oraz 
nauczycieli i pracowników szkół, 
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Radni nie wnieśli Ŝadnych zapytań. 
 
Vice przewodniczący Rady Gminy Bogdan Karczyński odczytał uchwałę. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Ludwik Szparkowski  zapytał radnych kto jest  za przyjęciem uchwały w 
sprawie ustalenia zasad korzystania ze stołówki szkolnej, zorganizowanej w Zespole Oświatowym w 
Liniewie, dla której organem prowadzącym jest Gmina Liniewo,  ustalenia wysokości opłat wnoszonych 
przez uczniów oraz nauczycieli i pracowników szkół? 
 
 
Radni 15 głosami „za” przyjęli  
Uchwałę Nr XVII/92/2008 w sprawie ustalenia zasad korzystania ze stołówki szkolnej, zorganizowanej 
w Zespole Oświatowym w Liniewie, dla której organem prowadzącym jest Gmina Liniewo,  ustalenia 
wysokości opłat wnoszonych przez uczniów oraz nauczycieli i pracowników szkół 

(Uchwała stanowi załącznik) 
 

- miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenów 
połoŜonych na północny-zachód od miejscowości Orle w gminie Liniewo, 
 
Radni nie wnieśli Ŝadnych zapytań. 
 
Vice przewodniczący Rady Gminy Bogdan Karczyński wraz z Przewodniczącym Rady- Ludwikiem 
Szparkowskim, odczytali uchwałę. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Ludwik Szparkowski  zapytał radnych kto jest  za przyjęciem uchwały w 
sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenów połoŜonych na 
północny-zachód od miejscowości Orle w gminie Liniewo, 
 
Radni 13 głosami „za” przyjęli Uchwałę Nr XVII/93/2008 w sprawie miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla terenów połoŜonych na północny-zachód od miejscowości 
Orle w gminie Liniewo, 
 
(2 radnych nieobecnych) 

(Uchwała stanowi załącznik) 
 

- przeznaczenia do dzierŜawy gruntów stanowiących własność gminy Liniewo, 
 
Radni nie wnieśli Ŝadnych zapytań. 
 
Vice przewodniczący Rady Gminy Bogdan Karczyński odczytał uchwałę. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Ludwik Szparkowski  zapytał radnych kto jest  za przyjęciem uchwały w 
sprawie przeznaczenia do dzierŜawy gruntów stanowiących własność gminy Liniewo, 
 
 
Radni 13 głosami „za” przyjęli Uchwałę Nr XVII/94/2008 w sprawie przeznaczenia do dzierŜawy 
gruntów stanowiących własność gminy Liniewo, 
(2 radnych nieobecnych) 

(Uchwała stanowi załącznik) 
 

- przyj ęcia do realizacji projektu systemowego „Aktywacja społeczno- 
zawodowa osób zagroŜonych wykluczeniem społecznym w gminie Liniewo. 
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Radni nie wnieśli Ŝadnych zapytań. 
 
Vice przewodniczący Rady Gminy Bogdan Karczyński odczytał uchwałę. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Ludwik Szparkowski  zapytał radnych kto jest  za przyjęciem uchwały w 
sprawie przyjęcia do realizacji projektu systemowego „Aktywacja społeczno- zawodowa osób 
zagroŜonych wykluczeniem społecznym w gminie Liniewo? 
 
 
Radni 13 głosami „za” przyjęli  
Uchwałę Nr XVII/95/2008 w sprawie przyjęcia do realizacji projektu systemowego „Aktywacja 
społeczno- zawodowa osób zagroŜonych wykluczeniem społecznym w gminie Liniewo. 
(2 radnych  nieobecnych)  

(Uchwała stanowi załącznik) 
 

- zmian w budŜecie Gminy Liniewo na 2008r. 
Danuta Skuza- omówiła uchwałę w sprawie zmian w budŜecie gminy. 
Radni nie wnieśli Ŝadnych zapytań. 
 
Vice przewodniczący Rady Gminy Bogdan Karczyński odczytał uchwałę. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Ludwik Szparkowski  zapytał radnych kto jest  za przyjęciem uchwały w 
sprawie zmian w budŜecie gminy? 
 
Radni 15 głosami „za” przyjęli Uchwałę Nr XVII/96/2008 w sprawie zmian w budŜecie gminy. 

 
(Uchwała stanowi załącznik) 

 
- określenia zasad udzielania dotacji na sfinansowanie prac konserwatorskich, 
restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru 

zabytków, 
 
Ludwik Szparkowski- czy są jakieś pytania odnośnie tej uchwały? 
 
Andrzej Hinc - chciałbym zaproponować poprawkę w § 3 ust. 2. Zaproponowana zmiana miałaby 
polegać na tym iŜ dofinansowane zostaną budynki te które będą remontowane, jak równieŜ te które juŜ 
zostały wyremontowane. Ustawa pozwala na taką zmianę. 
 
Ludwik Szparkowski- proszę o wystąpienie Radcy Prawnego w tej kwestii. 
 
Krzysztof Petrowicz, Radca Prawny- ustawa pozwala na taką moŜliwość. Poprawkę moŜna 
wprowadzić, zostawiamy to w kompetencji Wójta Gminy. 
 
Ludwik Szparkowski-  kto z radnych jest za wprowadzeniem poprawek? 
- jednogłośnie „za” wniesiono poprawki, 
 
Vice przewodniczący Rady Gminy Bogdan Karczyński odczytał uchwałę. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Ludwik Szparkowski  zapytał radnych kto jest  za przyjęciem uchwały w 
sprawie określenia zasad udzielania dotacji na sfinansowanie prac konserwatorskich, 
restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków? 
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Radni 12 głosami „za” przyjęli Uchwałę Nr XVII/97/2008 w sprawie określenia zasad udzielania 
dotacji na sfinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych przy 
zabytku wpisanym do rejestru zabytków. 
(3 radnych nieobecnych) 

(Uchwała stanowi załącznik) 
 

 
Ad. 10 
Odpowiedzi na interpelacje radnych 
 
Wójt Gminy-   dot. interpelacji Pana Troki, płyty betonowe, spotkamy się w tej sprawie i 
będziemy rozmawiać, 
- płyty betonowe przed pawilonem, to naleŜy do pasa drogowego, więc powiat tym się zajmuje, 
- nasze składowisko śmieci zostanie zamknięte w 2009 roku, 
dot. Radnego wsi Głodowo, to jest droga wojewódzka, wystąpimy z pismem do zarządu dróg 
wojewódzkich. 
- dot. Andrzeja Hinc- wyznaczenie przystanku na Ŝądanie, oczywiście nie ma problemu, 
wystosuje pismo w tej sprawie, 
-dot. Benedykta Knitter – psy zgłosimy, z zakładu z Starogardu Gdańskiego przyjadą i psy 
zabiorą, 
-- dot. Tadeusz Borkowskiego, będzie problem z dziurami w asfalcie, gdyŜ nie mamy pieniędzy 
na ten cel w budŜecie. MoŜe cos Pani Skarbnik znajdzie, 
- Pan Bonkowski ( ABC ) będzie na następnej sesji, 
-Orle, naprawa pomostu leŜy w gestii sołectwa, mam nadzieję Ŝe sołtys ma to zaplanowane w 
swoim budŜecie, 
- na interpelacje Pana Szparkowskiego, odpowie Pan Ryszard Łuczkiewicz, 
 
Ryszard Łuczkiewicz- pomysł utworzenia platformy róŜnych środowisk powstał w umyśle 
wójta i jest rozwaŜny. Celem tej platformy jest przełamanie barier między oświatowcami a 
młodzieŜą, zintegrować wszystkie środowiska i dostrzec potrzeby młodzieŜy. 
   Odbyły się trzy spotkania uczniów, rodziców i nauczycieli. Trzy róŜne środowiska zebrały 43 
róŜne pomysły odnośnie zainteresowań uczniów. Wszyscy mają kilka wspólnych celów. Myslę 
Ŝe faktycznie z komisją oświaty naleŜałoby się spotkać. Chciałbym zauwaŜyć Ŝe zakładane są 
róŜne koła zainteresowań, na które nikt nie przychodzi. 
 
Sekretarz- dostaliśmy pismo z telekomunikacji z informacją iŜ nie będzie moŜliwe podłączenie 
Internetu w wsi Liniewskie Góry. Chcemy się spotkać z przedstawicielami TP aby wspólnie z 
radnymi porozmawiali. 
 
Zbigniew Werczyński-odnośnie interpelacji Benedykta Knitter, do przesunięcia rozkłady jazdy 
autobusów szkolnych, muszą dojść wszyscy dyrektorzy. To dyrektorzy muszą dojść do 
wspólnego porozumienia. 
 
Ludwik Szparkowski- myślę Ŝe jest do tego koordynator oświaty, więc moŜe się tym zająć. 
 
 

Ad. 11 
Wolne głosy i wnioski 
 
Jacek Kmieciak- w imieniu zarządu, radnych i sołtysów zapraszam na gminne obchody dnia 
straŜaka, które odbędą się 4 maja 2008 roku, a zaczną się o godzinie 15. 
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Maria Labuda-  przyjęcie drogi publicznej z Wysina, czy wykaz działek został wysłany do 
starostwa? 
 

Ad. 12 
Zakończenie sesji 
 

Po wyczerpaniu porządku obrad sesję zakończono o 1310 
 
 
 
 
 
 

Protokołowała: 
 
Wiesława Łankowska 


